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PROTOKÓŁ 
z narady roboczej Sołtysów 

i Przewodniczących Osiedli w dniu 29.11.2019r. 
 

W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych, 
- Pani Dorota Stępień – Z-ca Burmistrza ds. społecznych, 
- Pani Sylwia Wąsik – Sekretarz Gminy Kozienice, 
- Pan Zbigniew Sitkowski - Kierownik ARiMR w Kozienicach, 
- Pani Małgorzata Mazur z Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli. 
- Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
 Naradę otworzyła Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy witając wszystkich obecnych oraz 
przedstawiła planowany program narady. 
 
  Program narady:  

1. Informacja o działalności Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego. 
2. Informacja ARiMR o wsparciu dla rolników. 
3. Wolne wnioski i informacje. 

 

 
Zebrani otrzymali: 

 Gazety Sołeckie. 
 Pismo Samorządu Województwa Mazowieckiego „Mazowsze serce Polski”. 
 Plakat informujący o - I Kiermaszu Świątecznym, który odbędzie się 6 grudnia.  
 Kalendarze na 2020 rok Gminy Kozienice. 
 Informacje o zadaniach i rolach Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                        

w Kozienicach. 
 Informację o Programie realizowanym przez Gminę Kozienice odnośnie usuwania 

wyrobów zawierających azbest. 
 Informacja o drzewach i krzewach, które są miododajne. 
 Ulotkę o dzierżawie gruntów pod fotowoltaikę. 

 
Ad.1/  
W punkcie tym Pani Małgorzata Mazur przedstawicielka Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa 
Rolniczego oddział w Radomiu, przedstawiła zakres pomocy jakiej udziela Ośrodek rolnikom 
Działalność doradcza Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w głównej mierze 

ukierunkowana jest na poprawę konkurencyjności polskiego sektora rolnego, poprawę 

warunków pracy i życia na polskiej wsi, podnoszenie poziomu kwalifikacji zawodowych 

mieszkańców obszarów wiejskich województwa mazowieckiego. Ośrodek wspiera rolników 

również poprzez prowadzenie doradztwa i organizowanie szkoleń w zakresie: technologii 

produkcji, ochrony środowiska, ekonomiki i rachunkowości rolnej, agroturystyki i turystyki 

wiejskiej oraz zagród edukacyjnych. 
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Oferuje także pomoc rolnikom i innym mieszkańcom obszarów wiejskich w sporządzaniu 
dokumentacji niezbędnej przy ubieganiu się o pomoc finansowaną lub współfinansowaną ze 
środków pochodzących z funduszy Unii Europejskiej lub innych instytucji krajowych czy 
zagranicznych. W okresie wiosennym zostanie zorganizowane spotkanie dla rolników 
dotyczące prawa wodnego, jakie obowiązki i dokumenty muszą być prowadzone. Zapraszamy 
serdecznie do nas otrzymają Państwo nieodpłatną pomoc w uzupełnianiu dokumentacji, 
atutem naszym jest to, że jesteśmy stabilną instytucją , zapewniamy ciągłość dokumentacji 
przez kilka lat. 

Ad. 2/  
Kierownik ARiMR Pan Zbigniew Sitkowski, przedstawił informacje o naborze winsoków 

dla rolników: 
- Od 28 października do 13 grudnia 2019r. oddziały regionalne ARiMR będą przyjmowały 
wnioski o pomoc na „Tworzenie grup producentów i organizacji producentów” 
- Po raz drugi w tym roku ARiMR uruchamia z PROW 2014-2020 pomoc dla rolników, którzy 
ponieśli w gospodarstwach straty spowodowane klęskami żywiołowymi lub wystąpienie ASF. 
Wnioski o wsparcie finansowe można składać w oddziale ARiMR od 27 sierpnia do 31 grudnia 
2019r. Pomoc przyznawana jest bowiem według kolejności wpływu wniosków. 
- Rolnicy i ich małżonkowie, którzy zajmują się lub chcą podjąć działalność w ramach rolniczego 
handlu detalicznego mogą ubiegać się o wsparcie w ARiMR. Wnioski na tzw. małe 
przetwórstwo można składać do 20 grudnia 2019r. 
- Od 28 listopada do 28 grudnia 2019r. rolnicy gospodarujący na obszarach cennych 
przyrodniczo będą mogli składać w ARiMR wnioski o przyznanie pomocy na „Inwestycję                       
w gospodarstwach położonych na obszarach Natura 2000”. 

Na koniec Kierownik przekazał informacje o ASF, należy zgłaszać przemieszczanie 
trzody ponieważ kiedy pojawi się kontrola to mogą wystąpić problemy, nie można również 
dokonywać uboju samodzielnie tylko w zakładach specjalnie do tego wyznaczonych pod 
nadzorem. Są ścisłe przepisy, których należy przestrzegać.  

Pan Zbigniew Sitkowski przekazał również bieżące informacje o stanie Szpitala 
Powiatowego w Kozienicach oraz jaka jest w tej chwili sytuacja z zadłużeniem. 
 
Ad. 3/ 
 
Pani Sekretarz poinformowała o kalendarzach jakie otrzymali sołtysi i przewodniczący osiedli 
oraz informacje o działalności MGOPS w Kozienicach, tutaj w skrócie Pani Burmistrz Dorota 
Stępień przedstawiła czym zajmuje się MOGPS i na jakie wsparcie mogą liczyć osoby samotne                  
i starsze. Od 2020 roku ruszają nowe programy wsparcia m.in. Dzienny Dom Seniora, zgodnie 
z Uchwałą podjętą przez Radę Miejską pobyt w Domu Seniora będzie bezpłatny. Pani Sekretarz 
przekazała informacje o programie usuwania azbestu działającego na terenie Naszej Gminy,                
a także o miododajnych roślinach-drzewach i krzewach. Przypomniała również, że w Info 
Punkcie w Urzędzie Miejskim w Kozienicach sołtysi i przewodniczący osiedli mogą skorzystać 
z komputera i drukarki.  
 
Sołtys wsi Ryczywół Pan Leszek Matuszewski, zwrócił się do przedstawicieli Policji z prośbą  
o zwiększenie kontroli bądź postawienie fotoradaru na głównej drodze w miejscowości 
Ryczywół, kierowcy jeżdżą zbyt szybko mimo ograniczenia prędkości. 
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Przewodniczący Osiedla nr 2 Pan Edward Pułkowski, zawnioskował o: 
- Usunięcie uschniętych i chorych drzew znajdujących się na terenie Gminy w szczególności 
przy ul. Warszawskiej i ul. Zdziczów, jest problem z kornikami, które uszkadzają drzewa, należy 
je usunąć. 
- Proszę również o przekazywanie wyciętych drzew, potrzebującym rodzinom. 
Odpowiedzi udzieliła Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy, wycinane drzewa z terenów gminy 
są przekazywane do MGOPS i przekazywane dalej potrzebującym, rozliczamy ilość wyciętych 
drzew. 
 
Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Mirosław Pułkowski, poinformował, od kilku tygodni 
prowadzona jest ewidencja suchych i chorych drzew, jest widoczny problem z kornikami nie 
tylko na terenie gminy, ale również w Puszczy. Otrzymujemy dużo sygnałów od mieszkańców 
o wycinaniu drzew, ale jest w tej chwili taka potrzeba ponieważ kornik jest w stanie w jeden 
miesiąc zniszczyć drzewo. Kilka drzew zostało wyciętych na terenie KSCRiS. Najważniejsza jest 
wycinka i utylizacja koron drzew. Do działań które podejmujemy zapraszamy specjalistów, 
leśników, którzy pomagają ocenić stan drzew. Na terenie miasta 50 drzew jest przeznaczonych 
pod wycinkę. W zeszłym tygodniu w ramach Szlachetnej Paczki przekazaliśmy pocięte drewno 
na opał potrzebującym. Prosimy również Państwa o zgłaszanie chorych drzew występujących 
na terenach wiejskich. 
 
Sołtys wsi Chinów Pan Zdzisław Gregorczyk, mieszkańcy zwracają się do mnie z pytaniem co 
robić z odpadami po remontach typu styropian, papa i wata szklana, czy jest jakaś firma która 
odbiera tego typu odpady? Czy jest możliwość, aby było jakieś składowisko przy wysypisku? 
W odpowiedzi Pani Sekretarz przekazała, że nie są to odpady komunalne, a budowlane i firmy 
które wykonują remonty powinny we własnym zakresie utylizować i mieć odpowiednie 
umowy z odbiorcami. Jest uruchomiony program odbioru folii rolniczej być może i w tym 
wypadku zostanie problem zauważony i rozwiązany. 
 
Sołtys wsi Wola Chodkowska Pan Artur Kobus, zapytał, czy w gminie refundowana jest 
szczepionka dla dziewczynek przeciwko wirusowi HPV?  
- Poprosił również o budżet Gminy na 2020 rok w wersji papierowej. 
W odpowiedzi Pani Burmistrz Dorota Stępień przekazała, do końca roku realizowany jest 
program szczepień, ale po szczegółowe informacje zapraszam po naradzie. 
W sprawie budżetu Burmistrz poinformował, że wszyscy chętni otrzymają po uchwaleniu 
budżetu. 
 
Sołtys wsi Świerże Górne Pani Janina Golik, zgłosiła problem zaśmiecania boiska sportowego, 
śmieci są zbierane w worki, a później rozciągane przez psy.  
- Działkowicze wyrzucają za wał gałęzie chwasty oraz odpady po opryskach, plastikowe wiadra, 
stwarza to zagrożenie dla wód gruntowych. 
- Pani Sołtys zgłosiła problem z dużą ilością opon pozostawianych na terenie sołectwa, czy 
można je oddawać wraz z innymi odpadami, w jaki sposób można je utylizować bo jest duży 
problem? 
- Proszę o zmniejszenie czasu działania światła przy drodze do promu, ponieważ prom już nie 
kursuje, a cały czas się świecą lampy nawet do późna w nocy są to niepotrzebne koszty. 
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Odpowiedzi w sprawie opon udzieliła Pani Sekretarz, informując,opony można wystawiać 
razem z odpadami wielogabarytowymi, KGK odbiera opony, a także można samemu je zawieść 
na PSZOK. Zapraszamy do Wydziału, który przekaże szczegółowe informacje. 
 
Przewodnicząca Osiedla nr 5 Pani Ilona Maciąg, zwróciła się z prośbą: 
- O uzupełnienie tablic z numeracją posesji na ulicy Polnej, jest problem z dojazdem służb 
ratowniczych. 
- Proszę o Tablice informacyjną o obowiązku sprzątaniu po swoich zwierzakach, ponieważ przy 
PSP nr 4, mieszkańcy wychodzą na spacer z pupilami, a dzieci ze szkoły i przedszkola wychodzą 
tam na spacer, a także na plac zabaw. 
Z-ca Burmistrza Pan Mirosław Pułkowski, poinformował jeżeli chodzi o numerację na ulicy 
Polnej to cały czas trwają analizy i staramy się to rozwiązać. 
Przewodnicząca zapytała również , czy można handlować przed bramą na targu, ponieważ 
pobierane są opłaty, a później Panie są proszone o opuszczenie terenu bo jest zakaz handlu                    
w tym miejscu. Czy można w tym miejscu handlować? 
Handel powinien odbywać się tylko na terenie do tego przeznaczonym przekazał Burmistrz 
Pan Piotr Kozłowski. 
 
Przewodniczący Osiedla nr 3 Pan Artur Kozieł, zauważył zwiększony ruch na                                                          
ul. Głowaczowskiej z powodu remontu ulicy Radomskiej, piesi mają problem z przejściem 
przez ulice, kierowcy rzadko się zatrzymują poproszę o dodatkowe patrole może sytuacja się 
poprawi. 
- Zapytał się również kiedy zakończy się remont ulicy Radomskiej? 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Mirosław Pułkowski. 
 
Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska zawnioskowała o: 
- Ustawienie kosza przy przystanku przy drodze krajowej 48 przed wiaduktem. 
- Ustawienie kosza koło altanki na placu zabaw. 
- Wyrównanie drogi do torów i za torami do posesji 103c. 
- Usunięcie brzozy koło posesji 35 przy drodze. 
- Mieszkańcy pytają co dalej ze ścieżką rowerową z Łuczynowa do Kozienic, są plany odnośnie 
ścieżki rowerowej z Ryczywołu do Kozienic, a co z naszą?  
W odpowiedzi Burmistrz Piotr Kozłowski poinformował jeżeli chodzi o ścieżkę od Kozienic do 
Łuczynowa to zostało podpisane porozumienie, jest to wieloletni proces od uzgodnień 
projektów, a później wykonanie. Mamy nadzieje, że uda się zrealizować I etap budowy ścieżki 
jeszcze w tej kadencji. 
 
Sołtys wsi Kępa Wólczyńska Pani Renata Telbusiewicz, poprosiła o zwyżkę w celu przycięcia 
gałęzi drzew nad ulicą w sołectwie do posesji 26, zagrażają przejeżdżającym samochodom.  
- Pani Sołtys zwróciła się z prośbą o wysłanie pism do mieszkańców, aby dbali o swoje pola                       
i wycinali krzewy, które wychodzą na ulice oraz zbierali śmieci z pól, jest to obowiązek 
obywatela. 
- Prosiłabym również o umocnienie wału przy Wiśle na terenie sołectwa postępuje 
wymywanie wału, należałoby poinformować odpowiednie instytucje. 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Mirosław Pułkowski. 
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Przewodnicząca Osiedla nr 6 Pani Grażyna Lenarczyk, poprosiła o: 
- O wyczyszczenie tablic informacyjnych przy ogrodzeniu Kościoła pw. Św. Krzyża. 
Przewodnicząca zapytała ile w tej chwili będzie wynosić stawka za odpady komunalne po 
podwyżce? 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, wysokość stawki za śmieci segregowanie będzie 
wynosić 15 zł, niesegregowane 30 zł, zmiany wejdą od nowego roku. 
 
Sołtys wsi Świerże Górne Pani Janina Golik, zwróciła uwagę, że nie wszyscy mieszkańcy 
zgłaszają osoby do opłaty za śmieci, i nie płacą chociaż mieszka w jednym mieszkaniu więcej 
osób niż deklarują.  
W odpowiedzi Burmistrz przekazał jest to obowiązek każdego mieszkańca żeby płacić                          
za wszystkich domowników i należy informować o takich osobach zarządców. Prosimy                                 
o informacje. 
 
Przewodniczący Osiedla nr 1 Pan Józef Cytryniak, poprosił o przekazywanie informacji kiedy 
będzie dokonywana wycinka gałęzi drzew przez KGK, chciałbym się spotkać i wskazać na jakiej 
wysokości należy podcinać. 
W odpowiedzi Pani Sekretarz przekazała, jeżeli chodzi o podcinanie gałęzi drzew to oceniają 
to specjaliści sami pracownicy KGK nie decydują o tym. 
 
Sołtys wsi Przewóz Pan Andrzej Lenarczyk zawnioskował o: 
- Wykonanie bariery ochronnej przy moście w Cudowie, wniosek zgłoszony podczas zebrania 
w sołectwie. 
- Usunięcie wierzby lub podcięcie gałęzi drzewa przy Warsztatach Terapii Zajęciowej. 
- Poprosił o wysypanie tłuczniem lub szlaką na drodze przy przystanku autobusowym na 
zakręcie Cudów-Wymysłów. 
 
Sołtys wsi Kociołki Pani Grażyna Karaś, zwróciła się o: 
- Ustawienie tablic informacyjnych z numerami posesji. 
- Zapytała również, czy będzie zmiana w częstotliwości odbioru odpadów w nowym roku, 
ponieważ zmieszanych jest w tej chwili mniej, a więcej plastiku? 
W odpowiedzi Burmistrz przekazał, odbiór odpadów będzie funkcjonował jak było d tej pory 
ponieważ nie został jeszcze zmieniony Regulamin odbioru odpadów. 
 
Przewodniczący Osiedla nr 2 Pan Edward Pułkowski, poprosił o wycięcie wierzby zasłaniającej 
mural na Osiedlu Energetyki, a nasadzenie niższych krzewów. Oraz obsadzenie śmietnika                      
w celu poprawienia estetyki terenu. 
W odpowiedzi Burmistrz przekazał, że jest to teren Spółdzielni Mieszkaniowej, zostały 
podcięte gałęzie nie ma zgody na usunięcie drzewa, były również protesty mieszkańców. 
Będziemy rozmawiać z Prezesem jak można to rozwiązać. 
Przewodniczący zapytał również o możliwość spalania śmieci w kotłowni wysuszyć, a później 
spalać będzie to tańszy sposób usuwania odpadów. Mamy suszarnie można ją zmodernizować 
i dostosować do nowych zadań. 
Pani Sekretarz poinformowała że suszarnia jest w tej chwili przeznaczona tylko i wyłącznie              
do wysuszania osadów ścieków i tylko do tego jest przeznaczona na chwile obecną. 
Rozważymy z Prezesem KGK takie rozwiązanie. 
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Sołtys wsi Wójtostwo Pan Ryszard Wolszczak zawnioskował o: 
- O uzupełnienie drogi częściowo tłuczniem i szlaką od ul. Zielonej w m. Wójtostwo do posesji 
nr 27. 
 
Sołtys wsi Wilczkowice Górne Pani Beata Bienias-Mulazzani, poprosiła o założenia szlabanu 
przy zjeździe do Wisły, gdy występują mgły robi się niebezpiecznie. 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Mirosław Pułkowski.  
 
Sołtys wsi Ruda Pan Michał Giza, zwrócił się z pytaniem, czy wiadomo jakie inwestycje są 
wykonywane na bocznicy Kolejowej w Janikowie Folwark? stawiane są szlabany sygnalizacja 
świetlna, czy będzie rozbudowana sieć przewozu osób? 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Mirosław Pułkowski. 
 
Przewodnicząca Osiedla nr 5 Pani Ilona Maciąg, poprosiła o wymianę żarówek w lampach 
przy PSP nr 4, przy Starym Młynie. 
W odpowiedzi Burmistrz Pan Mirosław Pułkowsi przekazał informacje o wydłużonym czasie 
działania oświetlenia ulicznego rano o 20 minut dłużej, natomiast jeżeli chodzi o lampy to 
będzie wykonywany przegląd całego oświetlenia na terenie całej Gminy. 
 
Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda, zawnioskował: 
- Należy sprawdzić, czy nie występuje potrzeba umieszczenia dodatkowego kierunkowskazu 
kierującego samochody do mleczarni na skrzyżowaniu Nowy Świat –Waryńskiego. Dochodzi 
do pomyłek i samochody czasem jadą prosto pod PSP Nr 4. 
- Należy zrobić jeden rozkład jazdy na przystankach tak aby poszczególni przewoźnicy nie 
naklejali swoich rozkładów na wiatach. poprawi to estetykę i skuteczność informacji. 
- Przy opracowywaniu regulaminu odbioru odpadów należy uwzględnić i postarać się 
wyeliminować wywóz odpadów biodegradowalnych z posesji prywatnych poprzez zachętę                  
w postaci ulgi finansowej na instalację przydomowych kompostowników. Odpady 
biodegradowalne z terenów ogólnodostępnych skoszone trawy, liście, gałęzie oraz odpady               
od mieszkańców bloków powinny być kompostowane w Gminie Kozienice, a nie wywożone 
lub mieszane z odpadami zmieszanymi i wywożone na wysypisko do Radomia. 
- Należy ograniczyć problem składowania i odbioru odpadów wielkogabarytowych min. 
poprzez umieszczenie na wiatach śmietnikowych regulaminu odbioru odpadów i sposobu 
segregacji. Umieszczenie naklejek sposobu segregacji na wszystkich kontenerach – także na 
kontenerach prywatnych posesji, powinien ograniczyć/ wyeliminować drukowanie ulotek 
informacyjnych. 
- Występuje problem najeżdżania przez TIR-y na tereny zielone na rondzie i wokół ronda na 
skrzyżowaniu Hamernicka- Nowy Świat. Rondo jest za małe co powodowało i powoduje 
uszkodzenia także infrastruktury drogowej. Jeżeli się da należałoby przeprofilować rondo                       
a przynajmniej nie dokonywać nasadzeń kwiatów, roślin w miejscach gdzie samochody 
dokonują uszkodzeń – bo to nie daje efektu a tylko generuje koszty. 
- W celu ograniczenia kosztów należy ograniczyć korespondencję listową- gdzie jest to możliwe 
aby nie wysyłać listów poleconych a listy zwykłe lub korzystać z drogi elektronicznej. 
Odpowiedzi UM z narad roboczych powinny być zbiorcze, wszystkie odpowiedzi powinny być 
w jednej korespondencji, a nie pojedynczo a najlepszym, najtańszym rozwiązaniem byłoby 
umieszczenie odpowiedzi na pytania w protokole z narad na BIP-ie. 
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Burmistrz Pan Piotr Kozłowski poinformował, że decyzją Rady Miejskiej podczas sesji nie 
została jak proponował Burmistrz obniżona stawka na podatek od nieruchomości o 10%, 
sytuacja budżetowa nie pozwala na całkowite wycofanie tego podatku, mamy drogie 
mieszkania i chcemy wspomóc mieszkańców. Dla przedsiębiorców została uchwalona 
podwyżka 1 zł/m nie jest to duża kwota. 
 
Na zakończenie Burmistrz zaprosił wszystkich obecnych na I Kiermasz Świąteczny, który 
odbędzie się 6 grudnia pod Urzędem Miejskim, będzie dużo atrakcji, konkursy, choinka                        
za makulaturę, oraz będzie mobilny punkt PGE, gdzie będzie można uzyskać pomoc i załatwić 
wszelkie sprawy na miejscu. Zapraszamy Serdecznie.  
 
Na zadane pytania i wnioski zainteresowanym odpowiedzi na bieżąco udzielali: 

1. Pan Piotr Kozłowski –Burmistrz Gminy Kozienice w sprawie: 
- Szpitala Powiatowego w Kozienicach. 
- Budżetu dla Sołtysów i Przewodniczących Osiedli. 
- Handlu w dni targowe oraz miejsc do tego wyznaczonych. 
- Ścieżek rowerowych na ternie Gminy Kozienice. 
- Nowych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych. 
- Regulaminu odbioru odpadów komunalnych. 
- Wycinki wierzby koło bloku na którym jest mural. 

2. Pani Dorota Stępień –Z-ca Burmistrza ds. społecznych w sprawie: 
- Szczepionek przeciwko HPV. 

3. Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych w sprawie: 
- Drzewostanu na terenie Gminy oraz wycinki chorych drzew. 
- Tablic z numeracjami posesji na ulicy Polnej. 
- Remontu na ul. Radomskiej oraz przybliżonego terminu zakończenia inwestycji. 
- Dbałości o czystość na własnych posesjach i polach. 
- W sprawie naprawy wału przy Wiśle. 
- Szlabanu przy zjeździe do Wisły w Wilczkowicach Górnych. 
- Inwestycji prowadzonych przez PKP w Janikowie Folwark. 
- Przeglądu lamp oświetleniowych na terenie Gminy. 

4. Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy w sprawie: 
- Przekazywania wycinanego drzewa potrzebującym. 
- Odpadów budowlanych oraz ich odbioru przez firmy wykonujące remonty. 
- Odbioru opon przez KGK. 
- Podcinania gałęzi na terenie miasta. 
- Suszarni i spalania odpadów. 
 

      Na zakończenie narady Pani Sekretarz podziękowała zebranym za przybycie informując 
jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy dokładnie im 
się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 
 
Protokołowała: 
Izabela Sadura                                                                                               Na tym protokół zakończono. 


